

Pass ID:

GV-M-100309

رقم التصريح:



1GPA2PAZST4TSU

GLOBAL VILLAGE MEDIA PERMIT

Valid for Dates

01-03-2025 to 01-03-2025

test tse

Test

تصريح القرية العالمية الإعلامي

تاريخ الصلاحية

01-03-2025 to 01-03-2025

test tse

Test

Please show the permit at the gate to scan the QR code for entry

يرجى اظهار هذا التصريح عند بوابة الدخول لمسح رمز الإستجابة السريع والدخول

Terms & Conditions

1. Permit holder will not shoot women and families from near without obtaining their approvals.

2. Permit holder will not discuss or cover any political, security, religious, or economical related issues while being at Global Village.

3. Permit holder will respect the culture of UAE from all aspects and will act in a professional and respectful manner when dealing with Global Village's staff members or guests.

4. None of the photos of videos captured at Global Village will be used for any commercial purposes.

5. Global Village has the right to cancel this permit in case the permit holder violates any of the above mentioned points without any compensation.

Global Village has the right to cancel this permit in case its' holder violates any of the above mentioned points without any compensation.

الشروط والأحكام

-- Fold Here 🗼

1. لن يقوم حامل التصريح بتصوير العائلات والنساء عن قرب من دون أخذ

1. لن يقوم حامل التصريح بتصوير العائلات والنساء عن حرب من دون ،حد موافقتهم.
2. لن يقوم حامل التصريح بمناقشة أو تغطية أي أمور سياسية أو أمنية أو دينية أو اقتصادية أثناء تواجده في القرية العالمية.
3. أن يحترم حامل التصريح ثقافة دولة الإمارات العربية المتحدة وأن يتعامل باحترافية واحترام مع كل من ضيوف القرية العالمية والعاملين فيها.
4. لن يتم استخدام المواد التي تم تغطيتها في القرية العالمية سواءً من الصور أو الفيديوهات في أي أغراض تجارية.
5. يحق للقرية العالمية إلغاء هذا التصريح في حال مخالفة حامل التصريح لأي من النقاط المذكورة أعلاه دون أي تعويض.

يحق للقرية العالمية إلغاء هذا التصريح في حالة مخالفة حامله لأي من النقاط المذكورة أعلاه دون أي تعويض.